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 11/2020פרוטוקול 

בשעה  10/12/2020 -מישיבת מליאה שלא מן המנין שהתקיימה ביום חמישי כד' בכסלו התשפ"א ה
 בעיריה.  18:00

 
 נוכחים: 

 מ"מ זמני של ראש העיריה   –מר שמחה יוסיפוב 
 סגן ראש העיריה   –מר אלי אנקונינה 
 חבר מועצת העיריה   –מר משה אבועזיז 

 חברת מועצת העיריה   –גב' ילנה זסלבסקי 
 חבר מועצת העיריה   –מר יוסי כדורי 

 חבר מועצת העיריה  –מר רחמים ראובן 
 חבר מועצת העיריה   –מר משה ביטון 

 חבר מועצת העיריה  –עו"ד נוח שמאילוב 
 

 חסרים: 
 ראש העיריה  – מר יעקב אדרי 

 סגן ראש העירייה  –מר ארקדי גדילוב 
 חבר מועצת העיריה  –רג'מן מר יצחק תו

 חבר מועצת העיר  –מר אברהם כהן 
 חבר מועצת העירייה  –מר איליזירוב אבניל 

 
 מוזמנים:  

 יועץ משפטי  –עו"ד אריאל ארונוביץ 
 

 סדר יום: 
 (. מינוי מחזיקי תיקים: 1)

 מחזיק תיק חינוך        
 מחזיק תיק נוער וצעירים       
 מחזיק תיק הנדסה ותשתיות        
 מחזיק תיק קליטה ותרבות       
 מחזיק תיק תרבות תורנית       

 (. הרכב מתנ"ס. 2)
 . 2019ודוח ביקורת מפורט לשנת  31/12/2019(. אישור דוחות כספיים מבוקרים ליום 3)
  מיליון ₪ מתקציב הבריכה לטובת אולם ספורט 5ביטול העברת (. 4)
 .  19 -ו 18, 17קולים של הועדה להנחות במיסים מס' (. פרוטו5)
 

 נר חנוכה, חבר המועצה משה אבועזיז ידליק נר ראשון. נדליק -שמחה יוסיפוב 
 

 רוצה לאחל חג שמח לכל חברי מועצת העיר ותושבי אור עקיבא.
 

עקיבא תחזור להיות -שאור קורונה  הגיע ונקווה שיסייע בידנו לצאת ממחלה זו, נתפלל הכנגד החיסון 
 ירוקה.

 
 אנחנו נכנס את מטה הקורונה נעשה הסברה לתושבים ולילדי בתי הספר.

  
 על פטירתו של שאול אדרי ז"ל .משתתפים בצער משפחת אדרי, בשמי  ובשם חברי העירייה 

 
  190ו להם  העברנ       ,מתנ"ס לעבוד, צהרונים עובדיםהצלחנו לפתוח את הספריה, החזרנו את  עובדי ה

 ₪.אלף 
 

   .אלף ₪ 360ספר על סך ההעברה לכל בתי  לעחתמתי 
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 בחיוב ונפעיל  על שנענהמודה לו  ,דיברתי עם משה נקש ,הרבה הורים ביקשו קייטנת חנוכה

 הכל. 
 

 . יש הרבה מה לעשותוהסתובבנו בעיר  שיפורשמנו דגש על ניקיון וגינון יש כבר 
 

שיפרנו במכרז כמה   ,קווה שנצליחנוניגשו למכרז קבלנים  8 , דיש קבלנים טובים מאו ,לגינוןיצא מכרז 
היום   ,בינתיים לקחנו קבלן שכבר התחיל לעבוד מצומת ברניצקי אזור התעשייה, אתהכנסנו גם   ,דברים

 כבר יש שינוי . שם וביקרתי 
 

 . המכרזחברי ועדת מכרזים  באו ועזרו לקדם את 
 

 ונשלוט על השכונה. חדר מיוחד שנראה הכל משם  נקים סיור באור ים ,  ישתתפו בכל חברי מועצת העיר 
 

 .נקיים סיור באור ים החנוכה אחרי חג
  

 נעשה תכנית שנדע מי התושבים שמגיעים שנוכל  , התחלנו בבניית  גני ילדים  ובתי ספר
 לקבל אותם בצורה טובה.

 
 מיליון ₪.   14אפשר לקבל אולם ספורט  ברצוני לעדכנכם כי פורסם קול קורא להקמת  בהקשר זה        

  
 ולם ספורט. אלטובת  יה ימתקציב בריכת שח  ₪ מיליון  5עיריה אישרה העברה של ה 12/19בפרוטוקול       

 
    חייבים למצוא תקציב נוסף  קיבלנו תקציב  אך  קיסריה חברה לפיתוח האחרי מאבקים שלנו עם     
 . שלה את ההקמה כבר הרבה שניםלתושבים מבטיחים אנחנו  ,היכדי לבנות בריכת שח    

 
 . מקרוב אותו הבריכה כדי שחברי המועצה יכירו תכנון נושא את נביא       

 
 התקציב.שמעתי שניצלו את   -אנקונינה אלי 

 
    נביא בפניכם את התכניות ,זה יתבצע לאחר שהמהנדס יחזור ואני מאחל לו בריאות. –יוסיפוב שמחה   

 
אני ביקשתי בתחילת הישיבה לעלות את הנושאים האלו והבאתי מחדש את המינויים  ניגש לסדר יום,  

 לתיקים.
 

שבה נשמעים דבריו של שמחה בנושא  שמיע הקלטה מישיבת מליאה הקודמתברצוני לה –כדורי  יוסי 
 .כפי שטען נוח מראש מחטף חשוב לי להגיד לנוח שלא היה שום המינויים וסעיפים נוספים, 

 
וחומר  הקלטות דיגיטליות, פרוטוקולים, הזמנות , יהיו  ,סדר נעשה בנושא הישיבות    -יוסיפוב שמחה 

 חברי המועצה. לישיבות יישלחו דיגיטלית ל
 

 כל המינויים?יפוג תוקפם של הימים  45אם בתום ה    -כדורי יוסי 
 

 מאליו. ברגע שראש העיר חוזר הכל מתבטל  -ארונוביץ  אריאל
 

 ? במידה ויחזור ראש העיר הוא צריך להביא שוב לאישור חברי המועצה  -כדורי יוסי 
 

 .נעזור לך בכל  גם באם תחלק תיקים וגם באם לאשמחה,   -ראובן רמי 
 

והיה והתנאים המגבילים ימשכו אז   8/1/2021עד נכון לעכשו יש למ"מ סמכות    -ארונוביץ  אריאלעו"ד 
 .הכל ימשך
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 .  17:30בשעה  מהישיבה שהתחלתם מה שיוסי השמיע עכשיו זה   -שמאילוב  נוחעו"ד 
 

 . שהתנגדתימשום לדיון רק  הנושא חוזר 
 

 .את עמדתי  כשהנושא ידון אגיד 
 

 מינוי מחזיקי תיקים:  – 1סעיף 
 מחזיק תיק חינוך 

 מחזיק תיק נוער וצעירים 
 מחזיק תיק הנדסה ותשתיות  

 יק קליטה ותרבות  תמחזיק 
  מחזיק תיק תרבות תורנית

 . אני מביא מחדש את הסעיף מינוי מחזיקי תיקים -יוסיפוב  שמחה
 מחזיק תיק החינוך -יוסי  כדורי    
 תיק נוער וצעירים מחזיק   - אברהם כהן              
 תיק תשתיות והנדסה   מחזיק   – רמי  ראובן             
 תיק  קליטה ותרבות  מחזיקת   -ילנה זסלבסקי             
 תיק תרבות תורנית מחזיק  –אלי אנקונינה              

 
הסכמה פה אחד בעל פי החוק כלומר הקודמת המינוי לא הועלה בישיבה נושא         -שמאילוב נוח עו"ד 

 . של כל חברי העיריה
 

 .על כן  התנגדתי לכך       
      

 .והיות אני רוצה שהדברים יתנהלו בצורה תקינה ועל פי חוק וללא מחטפים      
 

 וליועץ  המשפטי עו"ד אריאל ולמנכ"ל  רחמים .  פניתי במכתב בענין למ"מ שמחה יוסיפובולכן התנגדתי       
 

 כמו כן פניתי באותו ערב ליועץ ולאחר שהדברים נבדקו אכן צדקתי והנושאים הנוספים שניסו        
 תחילת הישיבה כמו שטענתי.  בלא הועלו הקודמת לעלות בישיבה       

 
לבחור  שאין צורך משפטי היועץ הדשה הבהיר בנוסף למרות שבאותה ישיבה  הועלה נושא בחירת הנהלה ח      

 .להצטרף להנהלה הקיימת ואפשר הנהלה חדשה 
 

נהלה הר נבחרה על פי חוק ולמרות שהייתי חלק מהינהלה שנבחרה על ידי יעקב  אדרי  ראש העהעל כן ה       
 . תקין ולא הזמין אותי להנהלה בחר מ"מ שמחה יוסיפוב  שוב לפעול בניגוד למינהל

 
הנהלה ברשותו של מ"מ שמחה יוסיפוב  ולהיות שומר הסף ולייצג את האני בוחר להתפטר מ לפיכך        

 האופוזיציה. 
 

 לכן ו  ,אבל יש דרך ,עם זאת אני חושב שזה  הזמן לדאוג לתושבי אור עקיבא ולעיר אור עקיבא      
 לייצג אותנו.אנשים שראויים היות ומדובר בהחלטתי להצביע בעד המינויים  

 
 נמשיך לפעול על פי החוק.   -יוסיפוב  שמחה

 
רציתי להגיד שאני לא מסכים עם נוח שאומר שהניהול לא היה תקין כי היתה הסכמה של     -כדורי יוסי 

 . כולם כי לא היה אף אחד שהתנגד
 

  .קלטהה"ל כמו שאני עשיתי והשמעתי לכם את המנכההיית צריך לבדוק עם 
 
 .יישר כחועל כך הספרייה נפתחה  :נקודותלמספר מתייחס    -ביטון  משה
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 ,ברחוב ספינת האגוז  לזרז את העבודותבכל לשון של בקשה מבקש ובדרכי לעבודה באזור התעשיה אני עובר 
כי רחוב זה בעבודות וכך גם רחוב ביאליק, המוצא היחיד מהשכונה הוא  נמצאת במצור השכונה הצפונית 

 .משדרות ירושלים 
 

 .שמח שיש קלדניתאני              
 

 .דוברוהמנהלי אגפים  ,מהנדס העיריה ,מבקר העיריה יםנוכחלהיות  כיםצריבכל ישיבה               
 

 לישיבות המליאה. לפחות שמגיע, טוב שיש יועץ משפטי              
 

 .לסדר יום תמיד ראש העיר היה מביא הצעות  וזה היה פה אחד הוספת הצעות בנושא    -אנקונינה  אלי
 
 תיקים לא בוער מינוי מחזיקי נושא  ,לא קרה כלום אז דוחים לכמה ימים ,זכותו של נוח להתנגד 

 . זכותו של חבר מועצה להתנגד ,בתקשורתלא צריך להתעסק 
 

  1החלטה 
 קים בפירוט הר"מ: יהמליאה מאשרת פה אחד את מחזיקי הת

 מחזיק תיק החינוך -יוסי  כדורי    
 מחזיק תיק נוער וצעירים  -אברהם כהן     
 מחזיק  תיק תשתיות והנדסה  – רמי  ראובן     
 תיק  קליטה ותרבות   מחזיקת   -ילנה זסלבסקי    
 מחזיק תיק תרבות תורנית  –אלי אנקונינה     

 
 הרכב מתנ"ס  – 2סעיף 

 נציגי הציבור ועובדי העירייה בפירוט הר"מ:   ,בישיבה הקודמת בחרנו את נבחרי הציבור –שמחה יוסיפוב 
 נבחר ציבור –אבועזיז משה 
 נבחר ציבור   –רחמים ראובן 
 עיריה  עובדת  –אינה איסקוב 

 עובדת עיריה   –אמילי זטמן 
 נציג ציבור מטעם יוסי כדורי  –חזן  עינב

 נציג ציבור מטעם ארקדי גדילוב  –גולן מסיקה 
 

 .  בהסכמתו ברצוני להודיע שאני אחליף את רמי ראובן 
 

  2החלטה 
 המליאה מאשרת פה אחד את הרכב המתנ"ס כמוצע: 

 מ"מ ראש העירייה  –שמחה יוסיפוב 
 נבחר ציבור –משה  אבועזיז

 עובדת עיריה   –אינה איסקוב 
 עובדת עיריה   –אמילי זטמן 

 נציג ציבור מטעם יוסי כדורי  –חזן  עינב
 נציג ציבור מטעם ארקדי גדילוב  –גולן מסיקה 

 
   2019ח ביקורת מפורט לשנת "ודו  31/12/2019חות כספיים מבוקרים ליום "אישור דו  – 3סעיף 

 חות. "אבקשכם לאשר את הדו –שמחה יוסיפוב 
 

 .מבקרהצריך להיות כאן   –משה ביטון 
 

 . אין ועדת ביקורת  ,הרבה שאלותלי יש 
 

 לא היו שום ישיבות עד עכשו.  ,לדון לפני ורק אחרי זה לאשר צריך 
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 שלא נדון ואין את תגובת העיריה.  2019ח ביקורת מפורט לשנת "יש כאן דו –אלי אנקונינה 
 

 חות כספיים. "חות ביקורת, מדובר בדו"לא מדובר בדו –שמחה יוסיפוב 
 

 ימים לעשות הכל.  45 -בואו נתחיל לעבוד כדי שנעביר את העיר למצב שנוכל לחיות , אי אפשר ב
 

 נקים ועדת ביקורת.  
 

שידון בועדת המעקב לתיקון ליקויים כמדי  לאחר ח הביקורת נביא "דואת ח הכספי מאושר , "לסיכום הדו
 שנה. 

 
  3החלטה 

 .  31/12/2019 -המליאה מאשרת פה אחד את הדו"ח הכספי נכון ל 
 

 יובא לאישור המליאה לאחר דיון בועדת המעקב לתיקון ליקויים.  2019ח הביקורת המפורט לשנת "דו
 

 כה לטובת אולם ספורטימיליון ₪ מתקציב הבר 5ביטול העברת  – 4סעיף 
מיליון ₪   5אבקש לבטל את העברת התב"ר בסך של כפי שהודעתי לכם בתחילת הישיבה  –שמחה יוסיפוב 

 מתב"ר בניית בריכת השחייה לבניית אולם ספורט. 
 

 מיליון ₪.  14 -נושא זה שבמסגרתו נוכל לקבל כביש קול קורא 
 

  4החלטה 
מיליון ₪ מתקציב הבריכה לאולם הספורט והחזרתו לתב"ר  5המליאה מאשרת פה אחד ביטול העברת 

 הבריכה. 
 

   19  -ו  18, 17 ועדה להנחות במיסיםהפרוטוקולים של  – 5סעיף 
 הפרוטוקולים הונחו על שולחן העיריה.   –שמחה יוסיפוב 

 
  5החלטה 

 המליאה מאשרת פה אחד הנחת הפרוטוקולים על שולחן העיריה. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 בכבוד רב                                                                           
 שמחה יוסיפוב  רחמים צאלח             

 מ"מ ראש העירייה מנכ"ל העירייה           
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